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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  02/04/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό  Εσωτερικών 

            2) Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

             

 

ΘΕΜΑ:  «Αναστάτωση σε κατοίκους και φθορές στο δίκτυο ύδρευσης 

Ραφήνας από γνωστή εταιρεία τηλεπικοινωνιών» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Καταγγελίες πολιτών  της Ραφήνας ανατολικής Αττικής αναφέρουν ότι για 

πολλοστή φορά οι κατοικίες μένουν χωρίς ύδρευση για πολλές ώρες κατά 

τη διάρκεια της ημέρας, εξαιτίας προβλήματος στο δίκτυο ύδρευσης.  

 

Δυστυχώς, φέρεται ότι οι διακοπές στην ύδρευση δεν οφείλεται σε κάποια 

αποκατάσταση βλάβης στο δίκτυο ή στον εκσυγχρονισμό του από τα 

αρμόδια κλιμάκια αλλά σε εργασίες εγκατάστασης  γραμμών δικτύου από 

γνωστή εταιρεία τηλεπικοινωνίας.  

 

Συγκεκριμένα, αναφέρεται ότι κατά την πρώτη φορά εργασιών, το τεχνικό 

κλιμάκιο εταιρείας τηλεπικοινωνιών έσπασε αγωγό ύδατος στην οδό 

Κωστή Παλαμά, αφήνοντας όλη την περιοχή μία ημέρα χωρίς νερό. 

Αντίστοιχες φθορές προκλήθησαν  στην οδό Βασιλέως Γεωργίου και στην 

οδοό Αραφηνίδων Αλών. 

 

Επίσης, κατά την τελευταία φορά  εργασιών προκλήθηκε βλάβη στον 

αγωγό ύδατος στην Λεωφόρο Φλέμινγκ  ενώ  την 30/03/2022 φθορά 

προκλήθηκε σε έτερο αγωγό στη Λεωφόρο Χρυσοστόμου Σμύρνης 

αφήνοντας εκ νέου όλο το κέντρο της Ραφήνας χωρίς ύδρευση. 
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Συνεπώς, ως καταγγέλλεται, γνωστή εταιρεία τηλεπικοινωνιών προξενεί 

φθορές στο δίκτυο ύδρευσης της Ραφήνας, κατά τη διάρκεια εργασιών 

εγκατάστασης υπόγειων καλωδίων τηλεπικοινωνιών, προξενώντας φθορά 

σε δημόσια περιουσία και αναστάτωση στους κατοίκους. 

 

Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Έχουν επιβεβαιωθεί ότι οι φθορές στο δίκτυο ύδρευσης 

προκλήθησαν κατά τις εργασίες εγκατάστασης καλωδίων από 

γνωστή εταιρεία τηλεπικοινωνιών; 

2) Σε περίπτωση επαλήθευσης του άνω γεγονότος, προτίθεσθε να 

επιβάλετε κυρώσεις στην άνω εταιρεία για τις προαναφερόμενες 

βλάβες; 

3) Δύναται ο αρμόδιος Δήμος να διεκδικήσει τις νόμιμες αξιώσεις του 

έναντι της Εταιρείες για τις βλάβες στο σύστημα ύδρευσης στο 

κέντρο της Ραφήνας; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                              Αντώνιος Μυλωνάκης 




